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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:787 Samma trafikregler för alla

Trafikverket har enligt medieuppgifter tagit fram en lista på hur man ska 
särbehandla mc-åkare i trafiken. Det som bland annat nämns är 
hastighetsregulator för att spärra maxhastigheten till 130 kilometer i timmen, 
kraftig ordningsbotshöjning för motorcyklister, körkortsindragning vid 
hastighetsöverträdelser över 20 kilometer i timmen och införande av ägaransvar 
för hastighetsöverträdelser på motorcykel.

Min fråga till statsrådet Anna Johansson är: 

Anser statsrådet att mc-förare ska särbehandlas i trafiken och ha särskilda 
regler?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-09-14
Besvaras senast
2015-09-23 kl. 12.00


